

《单词百科:furnish是什么意思?furnish怎么发音?furnish的解释和用法》

英语单词furnish是什么意思?furnish怎么读?furnish怎么发音?简答网为您整理了furnish的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



furnish怎么读

furnish的读音:[f n]

furnish的意思

1、vt.陈设，布置;提供，供应;装修（房屋）;

furnish的相关词组

1、furnish with 用...布置;提供...;

furnish的近义词

- 1、afford vt.买得起;担负得起;提供;给予;
- 2、appoint vt.任命, 委派;约定, 指定;装设, 布置;
- 3、arm n.臂;武器;[复数]战事;权力;
- 4、deliver v.发表;宣布;递送;交付;运载;履行;不负众望;托付;接生;投掷;把...瞄准;给予(打击);解救;
- 5、endow vt.捐赠, 资助;赋予, 赐予;

furnish的双语例句

1、Applicant and sponsor may be required to furnish additional documents and information whenever necessary.

必要时,申请人和主申请人可能会被要求提供更多的文件和资料.

2、To furnish with a brace.

用支柱安装.

3、Bidder shall furnish: Estimated dimensions and shipping weight of each package.

投票人应提供: 每件包装箱的估计尺寸和运输重量.

4、I am bound to furnish my antagonists with arguments, but not with comprehension.

我一定要向对手提供争论点, 但并无予以理解的必要.

5、His house is spacious and commodious, and furnish with profusion and elegance.

他的房子宽敞而便利, 布置得富丽优雅.

6、Can you furnish the committee with statements of the costs?

你能把开支清单提交委员会 吗?

7、To furnish (a building) with a cloister.

设回廊于用回廊装饰 (一幢建筑)

8、Bodies connected to each other by certain energy storage or energy dissipation

devices furnish additional examples.

用某种能量存储或散逸装置相互连接的物体则是这种情况的另一例子.

9、I will furnish all you need.

我愿供给你所需要的一切.

10、Mixed furnish: Referring to furnishes which contain more than one type of pulp.

混合配料: 指含有多于一种浆料的配料.

11、Can you see me knowing how to furnish a house?

你能想象我懂得怎样布置一所房子 吗 ?

12、Some fixture manufacturers even refused to furnish their fixtures when Sloan Flushometers were to be installed.

有些卫生洁具制造商甚至拒绝在他们的洁具上安装思龙冲水阀.

13、We propose to furnish our own house according to our own taste.

我们建议按自己的爱好布置自己的房子.

14、Philosophy is under no obligation to furnish ready and handy answers.

而不是提供现成的答案.

15、Please furnish us with a catalogue and price list together with samples, if available.

如果可能,请寄我方一份目录,价目单以及样品.

16、They scouted around for some antiques to furnish their new apartment.

他们到处搜罗一些古董来装饰新居.

17、Could you furnish us with the names and addresses your clients?

你能给我们提供客户名称及通讯地址 吗 ?

18、We can furnish everything you need for a successful party.

我们可以为你提供办一个成功的聚会所需的一切.

以上是简答网为您整理的furnish怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于furnish

的用法、furnish的释义、furnish

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/furnish>

